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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Piero Glavičić (IDS-ISU) je na 12. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Imam jedno pitanje za sektor gospodarstva. Čini mi se da su negdje 2015., 2016. bile neke 
potpore i subvencije za poljoprivrednike pa ponukan javnim natječajem Općine Pićan, 
postavljam pitanje da li se možda misli vratiti te nekakve potpore za poljoprivrednike. To su 
bile potpore za neki, čini mi se, mali iznos od nekih 5.000 kuna po korisniku. Zanima me da li 
Grad u sljedećoj proračunskoj godini razmišlja vratiti te potpore.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
 
„Koliko god netko mislio da je par ili nekoliko poljoprivrednika nebitno za labinsko gospodarstvo 
toliko, mogu slobodno reći, da je puno bitnije od tog gospodarstva, da je bitno da ti ljudi ostanu 
na vlastitim ognjištima, da ostanu u naseljima koji su u rubnom području grada i da se tamo 
održi život. Tako da je pitanje apsolutno na mjestu. Znamo da grad Labin po svojoj konfiguraciji 
i po parcelama nije primarno ruralno područje, praktički je gradski prsten unutra, a sve ostalo 
je pripalo našim susjednim općinama. Ali imamo par ljudi koji se time bave. Vrlo rado bi ih 
pozvao na razgovor i razgovarao na koji im način možemo izaći u susret. Da li je to putem 
poticajne mjere u sklopu gospodarstva ili kroz buduću lokalnu razvojnu strategiju LAG-a. 
Mislim da ipak ima prostora, a pogotovo što znamo da je jedna manja grupa ljudi doduše ali 
vrlo aktivna po tom pitanju i mislim da moramo to prepoznati ne samo zbog demografije, ne 
samo zbog gospodarstva nego i zbog toga da očuvamo tu tradiciju, taj prostor koji je tome 
stoljećima služio. Tako da je s moje strane podrška ideji i molba da se okupi ekipa koja je za 
to zainteresirana, da razgovaramo i da im kroz pripreme proračuna za 2023. godinu izađemo 
u susret.“ 
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